
BK Yoi Styrelsemöte 
28/3 2021

Närvarande: Ivar Nilsson, Glenn Bardh, Tuija Kilian, Elin Wikenmark, Anna Zetterberg,
 Daniella Heitz, Sofie Kaukua och Mikael Fritzon

Mötets öppnande 
Ivar förklarar mötet öppnad

Val av ordförande, sekreterare och justerare
Till Ordförande valdes Ivar Nilsson
Till Sekreterare valdes Tuija Kilian
Till Protokolljusterare valdes Anna Zetterberg

Godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan godkände

Rapporter
a. Ordförande
Högtalarna har skruvats upp i lokalen
b. Kassören
placeringskonto 189 189,76kr
Sparkonto 75 546,64kr
Betalande LML 7, Taiso 1, Judo 16 och Jujutsu 31
c.Sektions ansvariga rapporter
Judo
Ivar har skickat in årsrapporten till Svenska Judoförbundet. 
Anna Zetterberg har utsetts till klubbens jämställdhets ansvarige.
Det har varit bra med folk på träningarna och Ivar har satt stopp på nya tränande på det tidiga passet och på 
LML. Sebastian är tillbaka som hjälptränare, han har nyckel till lokalen.
Jujutsu
Glenn har betalat in träningsavgiften till förbundet och med det så har klubben fått tillgång till teams och länkar 
som kan användas till träningar.
Träningarna har varit väldigt uppskattat speciellt det att barngruppen har delats upp på små och stora 
barngrupper.
Det var gradering 20/3 för Milena Zivanovic till 4mon.

Kommande tävlingar, läger och utbildningar
Allt är insällt på grund av pandemin.
Klubben ska titta vidare på ifall det kan finnas en hjälptränar utbildning för Sofie och Anna

Utgifter
Dammsugare och påsar 399kr.
Media utrustning 14 412kr. Klubben har fått bidrag för detta från Smålandsidrotten på 15 000kr.

Träningar i pandemitider
Det fungerar bra på träningarna, Judon har satt stopp på deltagare nu både i judon och LML och Jujutsun har satt
stopp i mellangruppen.
LML kommer att flytta ut sin träning senare i säsongen.

Register utdrag
Ivar och Glenn har visat sina belastningsregister för styrelsen,vilka var tomma.
Resten av tränarna har betts att visa sina.

Media utrustning
Allt har kommit i veckan och några av klubbens medlemmar skulle börja sätta upp en del redan idag. Tvn 
kommer att vara ovanför ingång . Mikael ska prata med Rickard Grehn ifall han kan dra elen eftersom han är 
elektriker. Klubben behöver öka sitt bredband för att kunna live streama träningar så Glenn ska titta vidare på det
och Mikael ska ringa rill hyresvärden för att fråga ifall det finns fiber indraget till huset som klubben kan koppla 
upp sig på. 



Lokal
Mikael har pratat med Bergdahls Bygg om deras framtids planer för fastigheten och har fått till svar att det är 
inte aktuellt att börja bygga eller riva på fastigheten förrän kanske om 5-10 år. Det lät som att det skulle vara 
närmare 10 år än 5år.  Klubben kommer att få veta 2 år innan detta ska startas för att ha framför hållning men 
klubben ska fortsätta hålla ögonen öppna på lösningar på framtidens flytt. 

Nästa möte 
25 april klockan 12.30 i klubbens lokal.

Övriga frågor
Anna har problem att komma in på Idrottonline men ska ringa till dom i veckan för att se vad som är problemet. 
Hon har även gjort en städlista samt instruktioner till klubben där man ska skriva upp när man har städat för att 
bättre få överblick på vad som är gjort och inte.

Mötets avslutande
Ivar förklarade mötet avslutat

Ordförande Ivar Nilsson            Protokolljusterare  Anna Zetterberg
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